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Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.27.2018-2023 

Protokół nr XXVII/2020 

XXVII Sesja Rady Gminy w dniu 30 listopada 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 30 listopada 2020 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:46                        

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Justyna Dąbrowska 

3. Alina Frąckowiak 

4. Katarzyna Gomułkiewicz 

5. Tomasz Grabowski 

6. Jerzy Grześkowiak 

7. Jolanta Jóźwiak 

8. Kamila Kołacka 

9. Paweł Kurpik 

10. Zbigniew Łyszczarz 

11. Ewaryst Pankowski 

12. Marek Stroiwąs 

13. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni: 

1. Michał Marciniak 

2. Bartłomiej Mieloch 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dzień dobry, otwieram XXVII sesję 

Rady Gminy Zaniemyśl, bardzo serdecznie witam Panie i Panów Radnych, Wójta Gminy 

Zaniemyśl Pana Jana Sulanowskiego, Sekretarz Gminy Zaniemyśl Panią Martę Tomys, Radcę 

Prawnego Gminy Zaniemyśl Pana Marka Grzelaka, pracowników Urzędu Gminy, Panie                     

i Panów Sołtysów, mieszkańców, którzy łączą się z nami za pomocą Internetu, chciałabym 

abyśmy powstali i minutą ciszy uczcili pamięć Radnego Rady Gminy Zaniemyśl Pana 

Jerzego Polegi, Radnego okręgu Śnieciska, który swoją funkcję piastował w latach  2002-

2006, 2010-2014, cześć jego pamięci, dziękuję, przejdę teraz do odczytania porządku obrad 
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1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2021; 

2) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

3) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy; 

4) w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 

rok od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe; 

5) w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Zaniemyśl; 

6) w sprawie kryteriów uwzgledniających na drugim etapie rekrutacji do przedszkoli                          

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl, liczby punktów przyznawanych za poszczególne 

kryteria oraz określania dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia;  

7) w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl                                 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2021 rok". 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

czy Państwo Radni, czy Wójt chcą złożyć wniosek o zmianę porządku obrad, jeżeli nie, to ja 

tylko w kwestii przypomnienia odczytam wytyczne dotyczące prowadzenia dzisiejszej sesji, 

stoliki i miejsca na sali sesyjnej rozmieszczone są w odpowiedniej odległości od siebie, 

dostępne są odpowiednie płyny dezynfekujące, sala została odpowiednio przygotowana, stoły, 

krzesła i mikrofony zdezynfekowane, będziemy starać się ograniczyć do minimum 

bezpośredni kontakt, proponuje się żeby osoby, które nie będą posiadały przed sobą 

mikrofonu zabierały głos z mównicy, osoby, które są chore, które są w grupie osób ryzyka lub 

mogą czuć się zagrożone decyzje o uczestnictwie w sesji podejmują indywidualnie, proszę                  

o rozważną i odpowiedzialną decyzję w tych sprawach, proszę wszystkich Państwa Radnych 

o zrozumienie powagi sytuacji, mieszkańcy oraz Sołtysi zostali poinformowani o obradach                 

i zostali zaproszeni do śledzenia przebiegu sesji na kanałach YouTube 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na podstawie obecnych Radnych na 

dzisiejszej sesji stwierdzam, że w obradach bierze udział trzynastu Radnych co stanowi 

wystarczającą liczbę do podjęcia prawomocnych uchwał 
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3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

pracę w Centrum Usług Wspólnych zakończyła Pani Marta Tomys, która od dnia 4 stycznia 

2016 r. była Dyrektorem Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Oświaty w Zaniemyślu, a 

następnie do dnia 1 stycznia 2017 r. Dyrektorem Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu, 

od dnia 1 kwietnia 2019 r. do dziś Pani Marta Tomys pełniła obowiązki Dyrektora tej 

jednostki organizacyjnej, na podstawie ustawy o pracownikach samorządowych od dnia                       

1 grudnia w ramach awansu zawodowego Dyrektorem Centrum Usług Wspólnych                              

w Zaniemyślu będzie Pani Edyta Jankowska, dotychczasowy pracownik CUW na stanowisku 

ds. kadrowych, Pani Jankowska spełnia wymagania konieczne do objęcia stanowiska 

kierowniczego w gminnej jednostce organizacyjnej tj. posiada wykształcenie wyższe                           

i wymagany staż pracy, Pani Edyta posiada wysoki poziom wiedzy merytorycznej w zakresie 

zadań realizowanych przez CUW, jest osobą bardzo dobrze zmotywowaną do objęcia wyżej 

wymienionego stanowiska, o wysokiej kulturze osobistej i umiejętnościach komunikacyjnych, 

tak, że jestem tutaj przekonany, że Pani Edyta Jankowska będzie rzetelnie wykonywać 

zadania Dyrektora Centrum Usług Wspólnych, ze swojej strony składam Pani serdeczne 

gratulacje, życzę satysfakcji z pracy na tak odpowiedzialnym stanowisku i chciałbym jeszcze 

raz podziękować bardzo serdecznie Pani Sekretarz, która tutaj pełniła obowiązki Dyrektora                   

i podziękujmy brawami, Pani Sekretarz była na 7/8 etatu Sekretarzem i na 1/8 Dyrektorem                  

w CUW, tak, że od jutra na sto procent będziemy mieli Panią Sekretarz dla siebie, dla naszego 

Urzędu Gminy, a z kolei CUW zyska stu procentowego Dyrektora, Pani Sekretarz też 

obiecała, że będzie otaczała taką opieką CUW, żeby dalej dobrze się toczyło, proszę Państwa, 

następna informacja z Zakładu Gospodarki Komunalnej, spółka w dniu 25 listopada 2020 

r. podpisała umowę o przyznanie bezzwrotnej pomocy z Europejskiego Funduszu Rolnego na 

rzecz Obszarów Wiejskich, pomoc w wysokości 1.615.322,00 zł. została przyznana na 

zadanie – budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Winna, Polwica Huby, 

przebudowa sieci w miejscowości Luboniec oraz zakup i montaż agregatu prądotwórczego 

dla stacji uzdatniania wody w Brzostku, inwestycja będzie realizowana w 2021 roku, obecnie 

spółka wykonuje zadania wymiany rurociągów do zbiorników wody oraz przebudowuje 

system zasilania zestawu hydroforowego II stopnia SUW Polwica, na zlecenie mieszkańców 

Gminy wykonano trzy przyłącza wodociągowe, usunięto awarię na kolektorze kanalizacji 

sanitarnej w ulicy Ogrodowej, w Zaniemyślu, ponadto wykonano prace porządkowe na 

terenie Gminy Zaniemyśl, grabienie i wywóz liści, sprzątanie na placu zieleni, budżetowe 

sprawy, w okresie między sesjami w dniu 24 listopada 2020 r. dokonano przeniesień między 

rozdziałami i paragrafami, w ramach środków przeznaczonych na przeprowadzenie  

powszechnego spisu rolnego kwota 10.371,71 zł., rozdysponowano środki rezerwy ogólnej                
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w kwocie 64 tys. zł., wprowadzono zmiany w ramach paragrafu 2310 środki dotacji 

związanej z kosztem pobytu dzieci zamieszkałych w Gminie Zaniemyśl a uczęszczających do 

Przedszkoli prowadzonych przez osobę fizyczną lub prawną inną niż jednostka samorządu 

terytorialnego w Gminie Śrem, zmniejszenie o kwotę 3.600,00 zł. i Gminie Kórnik 

zwiększenie o kwotę 3.600,00 zł., zgodnie z potrzebami oświaty przeniesiono między 

paragrafami kwotę 800,00 zł., zabezpieczono środki na konserwację oświetlenia ulicznego, 

kwota 17.300,00 zł. i zwiększono o kwotę 64 tys. zł. wartość dotacji podmiotowej dla 

Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu, czyli to jest to o czym mówiliśmy na ostatniej 

sesji, dodatkowo po stronie dochodów i wydatków wprowadzono zmiany w dotacjach 

celowych, o których poinformował Wojewoda Wielkopolski, dotyczące zadań realizowanych 

przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Zaniemyślu plus 150 tysięcy, minus 500, plus 165,00 

zł., i kolejne, o których poinformowało Wojewódzkie Biuro Spisowe – przyznanie dotacji                   

w kwocie 269,00 zł. na wydatki związane z trwającymi pracami przygotowawczymi do 

przeprowadzenia narodowego spisu powszechnego ludności i mieszkań w roku 2021, bardzo 

dziękuję 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, bardzo dziękuję Panie Wójcie, czy 

macie Państwo pytania do złożonej informacji, jeżeli nie to bardzo dziękuję Panie Wójcie, 

oczywiście Pani Edycie Jankowskiej bardzo serdecznie gratulujemy awansu i życzymy 

powodzenia, i satysfakcji z wykonywanej pracy, i oczywiście Pani Sekretarz dziękujemy za 

dotychczasową pracę, przechodzimy do kolejnego punktu 

4. Interpelacje i zapytania Radnych.  

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, żaden z Radnych nie wniósł interpelacji 

czy zapytania, a zatem przechodzimy do kolejnego punktu piątego 

 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, ten punkt wyczerpał się automatycznie               

ponieważ w okresie między sesjami, a także na ostatniej sesji nie została złożona żadna 

interpretacja czy zapytanie, kolejny punkt dzisiejszej sesji to podjęcie uchwał 

6. Podjęcie uchwał: 

1) projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2021 przedstawiła Agata Mazur, Przewodnicząca Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
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pytań i uwag nie zgłoszono 

 

Głosowano w sprawie: 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2021 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XXVII/184/2020 stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

 

2) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych przedstawiła Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, stawki pozostają na tym samym 

poziomie zmienia się tylko granica wieku samochodów, które objęte są zmniejszeniem, 

mniejszą podstawą, nie jest to rok 2000 tylko 2005  

pytań i uwag nie zgłoszono 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

 Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Zbigniew Łyszczarz, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, 

Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alina Frąckowiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik 

NIEOBECNI (2) 
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Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XXVII/185/2020 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

3) projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy przedstawiła Monika Niemier, kierownik Referatu Infrastruktury 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, niestety misi się samofinansować, 

niestety przystąpiła do przetargu tylko jedna firma, nie było z czego wybrać, druga rzecz 

jeszcze jaka się zmienia to zmienia się też harmonogram odbioru odpadów, teraz wszystkie 

miejscowości będą tak samo obsługiwane, czyli dwa razy w miesiącu będzie wywóz odpadów 

komunalnych, tych zmieszanych, a jeżeli chodzi o  surowce wtórne będzie to raz w miesiącu, 

stawka za odpady 30,00 zł. od osoby, 5,00 zł obniżka dla osób z kartą dużej rodziny i 2,00 zł. 

dla osób, które będą kompostowały odpady zielone 

 

Radny Tomasz Grabowski, ja mam pytanie, skoro już wiemy w tej chwili jakie będą stawki, 

jakie są zwolnienia to jesteśmy w stanie oszacować albo symulację zrobić ile braknie nam do 

różnicy z kontraktu, który jest w tej chwili nowy 

 

Monika Niemier, z nowego, po podwyżkach, mamy już podpisaną nową umowę                       

i szacunkową wartość zagospodarowania odpadów to nie brakuje nam nic, na chwilę obecną 

zostaje ciut na górkę, aczkolwiek tak jak mówiłam szykują się podwyżki za gospodarowanie 

odpadów, więc tu nie jesteśmy w stanie tego przewidzieć  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, tak jak zostało powiedziane, stawki takie muszą być, tak 

wskazuje matematyka, bo taka jest suma kwoty z oferty firmy odbierającej od nas śmieci                  

i z Jarocina, gdzie będą śmieci zagospodarowane, i pewnie jeżeli dalej tak będziemy 

postępowali, będziemy ogłaszać przetargi, i przyjmować tą jedną ofertę, bo tak tutaj nawet  

Pani kierownik nam tutaj skomentowała, że po prostu taki jest rynek, że przedsiębiorcy nie 

wchodzą sobie w paradę, no to ta stawka dalej będzie rosła za takim naszym cichym 

przyzwoleniem więc zastanawialiśmy się na Komisji co można zrobić, żeby było inaczej, że 

trzeba znaleźć jakiś inny sposób i przypomniała mi się taka uchwała, która była podejmowana 

w kwietniu 2019 roku w sprawie zamiaru przystąpienia do prac nad koncepcją utworzenia 

związku międzygminnego, który by w naszym imieniu  realizował zadania z zakresu 

zagospodarowania odpadami, czy właśnie ta koncepcja została sformułowana 
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Monika Niemier, na razie nic się w tym temacie więcej nie wydarzyło poza tym o czym 

mówiliśmy wtedy przy podejmowaniu tej uchwały 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, to co mnie zawsze ciekawiło czyli 

podam Państwu jakie są zaległości od mieszkańców za gospodarkę odpadami, w tej chwili to 

jest na 31 października, to jest 278 tysięcy z czego uzyskaliśmy odpowiedź, że 167 tysięcy 

jest to zaległość z tego roku, więc im większe podwyżki, wynika z tego,  tym większe 

zaległości, mam nadzieję, że po prostu być może inny system gospodarki odpadami 

funkcjonowania da mam może zmniejszenie tych kwot, bo one wiemy na pewno, że nie będą 

malały przy takim systemie tylko będą cały czas rosły  

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, 

Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Kurpik 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XXVII/186/2020 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

4) projekt uchwały w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe przedstawiła Monika 

Niemier, kierownik Referatu Infrastruktury 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, jest to kwota 180,00 zł. na rok, jest to 

kwota za domek letniskowy 
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Radny Tomasz Grabowski, ja mam pytanie, ponieważ mamy na terenie Gminy również 

ogródki działkowe, które są zamieszkałe całorocznie, wiemy, które to są ogródki i czy te 

ogródki są objęte standardowo opłata za pobierania za śmieci  

 

Monika Niemier, te co są zamieszkałe całorocznie, tak, normalną opłatą za nieruchomości 

zamieszkałe 

 

Radny Tomasz Grabowski, wiemy, które to są 

 

Monika Niemier tak 

 

Głosowano w sprawie: 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od 

nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XXVII/187/2020 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

5) projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Zaniemyśl 

przedstawiła Monika Niemier, kierownik Referatu Infrastruktury 

 

pytań i uwag nie zgłoszono 

 

Głosowano w sprawie: 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XXVII/188/2020 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

6) projekt uchwały w sprawie kryteriów uwzgledniających na drugim etapie rekrutacji do 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl, liczby punktów przyznawanych za poszczególne 

kryteria oraz określania dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia przedstawiła Marta 

Tomys, Sekretarz Gminy 

 

Radny Tomasz Grabowski, mam takie pytanie, paragraf 1, punkt 6 - oboje rodziców lub 

opiekunów prawnych kandydata (dziecka) rozliczyli podatek dochodowy od osób fizycznych 

za miniony rok przed organem podatkowym właściwym dla mieszkańców gminy Zaniemyśl – 

3 pkt, to jest oświadczenie czy muszą przedstawić PIT 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, będzie to oświadczenie, PIT-y nie będą brane pod uwagę  

 

Głosowano w sprawie: 

kryteriów uwzgledniających na drugim etapie rekrutacji do przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Zaniemyśl, liczby punktów przyznawanych za poszczególne kryteria oraz określania 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia 

 Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 
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NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XXVII/189/2020 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

 

7) projekt uchwały w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Gminy 

Zaniemyśl z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2021 rok" 

przedstawiła Magdalena Strugarek, samodzielne stanowisko ds. promocji 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, w związku z tym, że obrady są transmitowane to ja powtórzę 

to o czym była mowa na Komisji wspólnej, w porównaniu do Programu obowiązującego                    

w tym roku utrzymujemy wysokość finansowania kultury fizycznej, były wnioski, aby tę 

kwotę jeszcze bardziej zwiększyć no ale ze względu na sytuację budżetową utrzymujemy to, 

novum jest takie, że pojawiają się nowe środki w dwóch dziedzinach w zakresie ekologii                    

i   ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego 2,5 tys. złotych oraz jeżeli 

chodzi o kulturę, sztukę, ochronę dóbr kultury i dziedzictwa narodowego 2,5 tys. złotych, to 

nie są wysokie kwoty niemniej tutaj chciałbym, żeby organizacje społeczne obecne tutaj                   

w Gminie Zaniemyśl, żeby mogły rozwijać się i działać również na tych polach, a nie tylko                

w dziedzinie sportu jak to miało miejsce do tej pory, tutaj działalność społeczna jest bardzo 

cenna dla Gminy i zwiększa atrakcyjność tej Gminy, ludziom po prostu chce się, jeszcze 

bardziej przyciąga tutaj ludzi do Zaniemyśl, dziękuję  

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia "Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2021 rok" 

 Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, 

Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kamila Kołacka 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 
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7. Wolne głosy i wnioski. 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, proszę Państwa, jakiś czas temu miała miejsce sprawa, 

jeszcze mnie tutaj nie było, mieszkańcy zwrócili się z wnioskiem dotyczącym sytuacji 

komunikacyjne, można tak rzec, w Gminie Zaniemyśl, Gmina podjęła tutaj kontakt                               

z właścicielem nieruchomości, który sprawiał tą uciążliwość, ten właściciel udzielił 

odpowiedzi i pozwolę sobie tutaj tą odpowiedź przeczytać,  

 

w odpowiedzi na niniejsze, nasze pismo, wyjaśniam, iż staramy się, aby parkujące 

samochody pracowników, a jest ich około pięćdziesiąt, nie zakłócały porządku we wsi 

Luboniec, samochody stoją na poboczu drogi, pas jedni nie jest zajęty, staramy się 

bardzo nie utrudniać życia mieszkańcom wioski, w sprawie stojących przy firmie 

kontenerów prosimy o pozwolenia na ich stanie do marca 2021 roku, do tego okresu 

kontenery zostaną usunięte z pasa drogowego, chciałbym także prosić, byście Państwo 

wzięli pod uwagę to, iż firma w Lubońcu zatrudnia kilkadziesiąt osób, dając stałe 

utrzymanie wielu rodzinom z Zaniemyśla i okolicznych miejscowości, wystąpię 

również z prośbą do tutejszego Urzędu o  wydzierżawienie pod miejsca parkingowe 

jednego z terenów, który jest własnością Gminy, a który to przylega do mojej firmy, 

jak wspomniałem rozbudowa firmy ma się zakończyć w marcu 2021 roku i wtedy 

wszystkie utrudnienia związane z postawionymi kontenerami zostaną zlikwidowane, 

uczulę kadrę kierowniczą, by dokonali niezbędnych czynności mających na celu 

udrożnienia przejazdu dla maszyn rolniczych i zminimalizowania uciążliwości dla 

mieszkańców bloku znajdującego się w sąsiedztwie firmy MOREL, z wyrazami 

szacunku Maciej Czajka 

 

taka odpowiedź została udzielona 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy ta odpowiedź zostanie przekazana 

Pani Sołtys 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, z tego co się orientuję to jeżeli nawet nie została 

przekazana ta odpowiedź w formie pisemnej to wiem, ze pracownik odpowiedzialny za 

prowadzenie tej sprawy jest w stały kontakcie z Panią Sołtys i na bieżąco nadzoruje sytuację 

związaną z tą firmą, tak, że zweryfikujemy czy poszło to pismo, jeżeli nie poszło to 

oczywiście będzie przekazane, dziękuję       
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Radny Tomasz Grabowski, ja odniosę się do pewnej rzeczy, która się w tym tygodniu 

zadziała, pewnie dobrze, że się zadziała, zostały przycięte korony drzew na większości ulic,                   

i nie było by w tym nic dziwnego, gdyby tak naprawdę jakaś informacja na ten temat 

przedstawiona, przynajmniej do mnie nie dotarła, te gałęzie wszystkie leżały na 

samochodach, Panowie nie patrząc na nic cięli  równiutko, gałęzie leciały na samochody, to 

jest jedna rzecz, druga rzecz, wydawało się, że skoro obcięli to posprzątają, nic bardziej 

mylnego, te gałęzie leżą do dzisiaj, oczywiście przed swoją posesją posprzątałem, natomiast 

kto za to odpowiada   

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, uzyskałem dzisiaj od Urzędnika informację, że ta firma 

posprząta to co pozostawiła 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, to nie była nasza firma komunalna 

tylko wynajęta, chyba, firma przez energetykę, bo to były tylko obcięcia gałęzi te, które 

wchodziły w kable energetyczne, tylko tym się zajmowali i faktycznie nabałaganili, nie 

posprzątali, jeżeli tutaj Pan Wójt mówi, że zostały podjęte jakieś działania, żeby posprzątali 

po sobie to bardzo dobrze, bo faktycznie na wielu ulicach i na chodnikach zostawili 

niebezpieczne gałęzie 

 

Radny Tomasz Grabowski, to jest jakby część tego pytania, natomiast drugie pytanie 

właśnie było czy nie można by było tydzień wcześniej, albo kilka dni wcześniej, informacji, 

gdzie będą przycinać te gałęzie, tak jak sprzątali kiedyś u nas ulice, była informacja, proszę 

zabrać samochody, bo będzie sprzątane pobocze i wtedy wszyscy wiedzieli, że mają 

przestawić, jeżeli samochody  stoją pod drzewami jest ryzyko, że samochody zostaną 

uszkodzone i teraz pytanie kto będzie w tym momencie odpowiadał za uszkodzenie, do kogo 

się wtedy zwrócić, że będzie porysowany lakier albo gałąź spadnie na szybę i zbije 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, porozmawiam z Urzędnikami Infrastruktury, żeby udzielili mi 

odpowiedzi i też taką odpowiedź Panu przekażę 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, tutaj wiadomo, że nikt z Urzędu Gminy 

czy z naszych służb tego nie robił, więc pytanie zasadnicze, czy te służby powinny 

poinformować Urząd Gminy czy mieszkańców, że będą takie prace wykonywały 
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Radna Katarzyna Gomułkiewicz, ja mogę się podzielić swoim doświadczeniem, z mojej 

pracy zawodowej, ponieważ linie energetyczne też przebiegają przez lasy i u nas też te firmy 

działające na zlecenie operatora energetycznego przycinają gałęzie, wykonawcy zgłaszają się 

zazwyczaj w ostatniej chwili, dziś będziemy robić 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Panie Radco jest dyskusja kto jest 

odpowiedzialny za straty ewentualne, bardzo proszę o wyjaśnienie tej sprawy 

 

Radca Prawny Marek Grzelak, Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, Szanowny 

Radny, zdarzenie, o którym jest tutaj mowa jest kwalifikowane kodeksem cywilnym                             

i charakteryzuje się tak zwanym czynem  zawinionym czyli deliktem, generalnie 

ustawodawca rozstrzyga to w ten sposób, że za takie zdarzenie odpowiedzialny jest 

zleceniodawca, w związku z powyższym jeżeli Gmina zlecała wykonanie tego typu robót to 

w pierwszej kolejności należałoby w niej upatrywać podmiot odpowiedzialny za ewentualne 

szkody, jednakże dalej przepisy kodeksu cywilnego powiadają, że jeśli zleceniodawca 

posługuje się w zakresie realizacji swojego zlecenia podmiotem profesjonalnym, więc takim, 

który trudni się określonego rodzaju działaniami to wtedy odpowiedzialny za wszelkiego 

rodzaju szkody jest tenże podmiot, krótko mówiąc w odniesieniu do zaistniałego stanu 

faktycznego  za zdarzenia ewentualnych uszkodzeń pojazdów byłaby odpowiedzialna ta 

firma, która czynność usuwania gałęzi wykonywała 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, jeszcze raz przypomnę, że ona nie 

wykonywała na zlecenie Gminy tylko na zlecenie, chyba, ENEI, jakiegoś operatora 

energetycznego, czy są jeszcze pytania w wolnych głosach i wnioskach 

 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, bardzo Państwu dziękuję i zamykam 

XXVII sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję Państwu bardzo 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Justyna Dąbrowska 

 

 Przygotował(a): Barbara Madajczak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


